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ماجرای تغییرات مدیریتی در آلومینیوم اراک چیست؟
طــی روزهــای گذشــته 
تغییرات  پیرامون  شــایعاتی 
مدیریتی در باشگاه آلومینیوم 
اراک مطــرح شــده که البته 
هیچکدام تائیــد و یا تکذیب 

نشده اند.
ایســنا، طی  به گــزارش 
روزهای گذشــته شــایعاتی 
پیرامون تغییرات مدیریتی در آلومینیوم اراک مطرح شده  اما مدیران رده بالای 

این باشگاه واکنشی به این شایعات نشان نداده اند.
حمیدرضا محرابی مدیرعامل باشگاه آلومینیوم انتخاب میرلواسانی مدیرعامل 
جدیــد کارخانه را در کانال اطلاع رســانی این باشــگاه تبریک گفت اما به نظر 
می رســد که با وجود این پیام با جابجایی هایی که در راس مدیریت و همچنین 
انتخــاب قائم مقام جدیــد برای کارخانه صورت گرفته، تغییــرات در راس تیم 

مدیریتی باشگاه آلومینیوم هم در راه است.
تیم فوتبال آلومینیوم اراک به تازگی به فینال جام حذفی باشگاه های کشور 

صعود کرد که در فینال بازی را به نساجی واگذار کرد. 
باید منتظر ماند و دید که آیا تغییرات در باشگاه نماینده استان مرکزی اتفاق 

می افتد یا مدیران کارخانه آلومینیوم تصمیمات دیگری را اتخاذ خواهند کرد؟

بدهی به استوکس، فردا بیشتر از امروز
باید  پرســپولیس  باشگاه 
بابت بدهی به بازیکن ســابق 
ایرلندی خود سالانه ۵ درصد 

سود پرداخت کند.
به گزارش ایســنا، بعد از 
صدرو حکم آنتونی استوکس 
فیفا،  وضعیــت  کمیتــه  در 
پرســپولیس این پرونده را به 
دادگاه CAS برد تا بلکه بتواند اندکی از مبلغ محکومیت را کم کند. با این حال 
بعد از تایید رای در دادگاه عالی ورزش، پرسپولیسی ها نتوانستند در موعد مقرر 
بدهی خود را به این بازیکن بپردازند تا پنجره نقل وانتقالاتی این باشــگاه در ۱۲ 

اردیبهشت ۱۴۰۱ بسته شود.
با وجود اینکه استوکس در زمان امضای قرارداد ۱۵۰ هزار دلار از قرارداد ۲۷۰ 
هزار دلاری خود را نقدا دریافت کرد، بعد از مدتی بدون دلیل موجه از ایران رفت 
و در شــرایطی که همه انتظار داشتند پرسپولیس او را در مراجع قضایی فوتبال 
محکوم کند، مهاجم ایرلندی، پرسپولیس را محکوم به پرداخت ۸۶ هزار و ۳۳۳ 

دلار کرد.
در شرایطی که پرســپولیس تا پایان فصل فعالیتی در نقل وانتقالات نخواهد 
داشــت و به همین خاطر عملا بســته بودن پنجــره نقل وانتقالاتی تاثیری در 
فعالیت های این باشــگاه ندارد اما گذشت زمان مبلغ بدهی را بیشتر می کند که 
این امر فقط به سود استوکس است. بر اساس حکم فیفا پرسپولیس باید ۵ درصد 
ســود سالیانه هم به استوکس بدهد و به همین خاطر بدهی به این بازیکن تا به 
امروز ۹۲ هزار ۸۳۰ دلار برآورد شــده است. این یعنی استوکس هر زور طلبش 
از پرســپولیس بیشتر می شــود. در این میان نباید فراموش کرد که نرخ ارز نیز 
درحال رشد است و هرچه پرداخت بدهی استوکس طولانی تر شود قطعا به زیان 

پرسپولیس خواهد بود.

جلسه سرنوشت ساز قطری ها با زیدان
ژرمن  پاری سن  باشــگاه 
در جلســه سرنوشــت ساز با 
سرمربی سابق رئال آماده ارائه 
پیشــنهادی نجومی است. به 
گزارش فارس، نشریه »موندو 
دپورتیوو« اسپانیا در گزارشی 
از تلاش های باشگاه پاری سن 
ژرمن برای دیدار با زین الدین 
زیدان ســرمربی ســابق رئال خبر داد. طبق گزارش این رسانه اسپانیایی ناصر 
الخلیفی مالک باشگاه پاریس قصد دارد شنبه آینده در پاریس همزمان با دیدار 

فینال لیگ قهرمانان اروپا میان لیورپول و رئال ملاقاتی با زیدان داشته باشد.
قطری هــا به هر نحوی می خواهد زیــدان را راضی کنند. این بار الخلیفی با 
پیشنهاد دســتمزد خالص ســالیانه ۲۵ میلیون یورو به پیش زیدان می آید تا 

رضایت مربی فرانسوی را جلب کند.
پروژه بزرگ پاریس با تمدید قرارداد کیلیان امباپه ستاره فرانسوی و لغو شدن 
انتقالش به رئال مادرید آغاز شد. ستاره پاریسی ها با وجود تلاش های دوساله رئال 
ولی در نهایت به پیشــنهاد نجومی پاریس پاسخ مثبت داد و تا سال ۲۰۲۵ در 

پاریس ماندگار شد.
در صورت توافق زیدان با پاری ســن ژرمن ســرمربی ســابق رئال با کسب 
دســتمزد ۲۵ میلیون یورو در ســال بالاتر از دیگو ســیمئونه سرمربی اتلتیکو 
مادرید)دســتمزد ۲۴ میلیون یورویی( و پپ گواردیولا سرمربی سیتی)دستمزد 

۲۳ میلیون یورویی( به گران ترین مربی فوتبال در جهان تبدیل می شود.

باشگاه پرتغالی به دنبال مهدی عبدی
علاقه  از  پرتغالی  نشــریه 
باشگاه بواویشــتا برای جذب 
داد.  خبر  پرسپولیس  مهاجم 
فارس،  گزارش خبرگزاری  به 
نشریه »آبولا« پرتغال خبر داد 
باشگاه بواویشتا مهدی عبدی 
پرسپولیس  ساله   ۲۳ مهاجم 

ایران را زیرنظر دارد.
این نشــریه پرتغالی نوشت: بواویشــتا به دنبال جذب مهدی عبدی مهاجم 
پرســپولیس است که در دو فصل گذشــته برای این تیم ایرانی ۱۹ گل به ثمر 

رسانده است.
دراگان اســکوچیچ سرمربی تیم ملی ایران این مهاجم جوان را زیرنظر دارد. 
بواویشتا فصل گذشته علیرضا بیرانوند دروازه بان تیم ملی کشورمان را  به صورت 
قرضی در اختیار داشــت. بیرانوند بعد از یک فصل ناکام در بواویشتا این تیم را 

ترک کرد و اکنون گزینه اصلی پرسپولیس برای فصل جدید لیگ برتر است.

خوشحالی مسی از تمدید امباپه
ســتاره  مســی،  لیونــل 
آرژانتینــی، از تمدید قرارداد 
کیلیــان امباپه با پاری ســن 

ژرمن خوشحال است.
به گزارش »ورزش ســه«، 
داستان طولانی تمدید قرارداد 
یا جدایی امباپه از پی اس جی 
بالاخره به پایان رســید و این 

بازیکن تصمیم گرفت به حضورش در این تیم ادامه دهد. 
لیونل مسی از این اتفاق راضی و خشنود است. این ستاره آرژانتینی همچنین 
از این که تمرکز رســانه ها از روی او برداشته شده احساس آسودگی خاطر دارد، 

اتفاقی که در طول ۱۵ سال اخیر کمتر برای او رخ داده است. 
این بازیکن از نظر حرفه ای نیز از این که امباپه را باز هم به عنوان هم بازی در 
کنارش دارد خوشحال است. مسی ذاتا برنده است و باور دارد که با حضور امباپه 

در پاریس فرصت کسب جام قهرمانی و پیروزی برای او بیشتر است. 
نباید از یاد ببریم که مسی تنها یک سال دیگر و تا تابستان ۲۰۲۳ با پی اس 
جی قرارداد دارد و این یعنی فرصت زیادی برای کسب یک لیگ قهرمانان دیگر 

ندارد اما حضور امباپه در کنارش می تواند شانس او را افزایش دهد. 
او پــس از این بازی چند روز دیگر با تیم ملی آرژانتین تمرین خواهد کرد و 
شاید در چند دیدار دوستانه نیز به میدان برود و پس از آن به تعطیلات خواهد 

رفت تا برای فصل مهم ۲۳-۲۰۲۲ آماده شود. 
او قصد دارد روزهای درخشــانی را با تیم ملی در جام جهانی قطر و البته با 
پاری سن ژرمن در لیگ قهرمانان سپری کند. تمرکزها فعلا روی امباپه است اما 

مسی آماده است تا بار دیگر ستاره اول تیمش باشد.

اخبار کوتاه

رضا درویش، مدیر عامل پرســپولیس می گوید سرمربی 
تیم شــان کارهای نقل و انتقالاتی را بــه بعد از پایان لیگ 
موکــول کرده اما منکر مذاکرات با پورعلی گنجی و بیرانوند 

نشد.
به گزارش »ورزش ســه«، با وجود اینکه هنوز لیگ برتر 
به پایان نرسیده اما شایعات نقل و انتقالاتی از همین روزها 
داغ شــده و اسامی مختلفی حول تیم های پرطرفدار مطرح 

می شوند.
خبــری در فضای مجازی منتشــر شــد کــه از توافق 
پرسپولیس با مدافع چپ این روزهای گل گهر یعنی میلاد 
زکی پــور خبر می داد؛ انتقال احتمالــی ای که در صورت به 
وقوع پیوستن جنجالی خواهد شد اما رضا درویش این اتفاق 

را تکذیب کرد. 
مدیرعامل پرســپولیس در برنامه فوتبــال برتر در این 
خصوص گفت: همه این ها مســائلی است که باید کادرفنی 
بگوید، آقای گل محمدی هنوز هیچ لیستی نداده و گفته اند 
بازی ها باید تمام شود. همه این خبرها مخصوص کانال ها و 

فضای مجازی است.
رویش همچنین در خصــوص مذاکرات با بیرانوند بیان 
کرد: مذاکرات مقدماتی را با بیرانوند انجام دادیم و تقریبا به 

یک توافقاتی رسیدیم. 
اگر بنا باشــد او را جذب کنیم قرار اســت رضایت نامه 

پرداخت نکنیم. 
خود آقای بیرانوند هم تلاش هایی می کند اما گفتیم یکی، 

دو هفته اجازه دهید بازی ها تمام شود.
او همچنیــن در خصــوص جــذب پورعلی گنجــی و 
تمدیدی هــا بار دیگر اظهار داشــت که همه چیز به پس از 
پایان لیگ موکول شده و راجع به این مسائل گفت: مرتضی 
پورعلی گنجی هم تمایل به آمدن دارد اما آقای گل محمدی 
گفتند بعد از بازی ها تصمیم بگیریم، بهتر است چون تمرکز 

همه معطوف به دو بازی باقی مانده است. 
مــا بــا بازیکنــان مشــکلی بــرای تمدیــد نداریــم. 
پرسپولیسی هایی که آنور آب هستند نیز دنبال فرصتی برای 

بازگشت به پرسپولیس هستند.

پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی، آمار درخشانی را 
با قهرمانی در لیگ برتر به ثبت رســانده اســت. به گزارش 
»ورزش ســه«، منچسترســیتی دوران درخشانی را تحت 
هدایت گواردیولا ســپری کــرده و رکوردها را یکی پس از 

دیگری به نام خود ثبت کرده است. 
پپ گواردیولا پیش از این گفته بود:» لیگ برتر سخت تر 
از لیگ قهرمانان اســت. هفته هــا، بازی ها، مصدومیت ها و 
شرایط خوب و بد بیشــتری در این لیگ وجود دارد. ما در 
چند سال اخیر در این لیگ موفق بوده ایم. رقابت برای فتح 

لیگ برتر به معنای تلاشی هر روزه در رختکن است.«
این اعتراف مربی ای است که توانسته منچسترسیتی را به 

پادشاه انگلیس تبدیل کند. 
سیتیزن ها پس از رقابت شانه به شانه با لیورپول در هفته 
آخر لیگ امســال موفق شدند چهارمین جام قهرمانی را در 

پنج سال اخیر به دست آورند. 
آنها ۰-۲ از استون ویلا عقب بودند اما شرایط را در عرض 
پنج دقیقــه تغییر دادند. پپ پس از این بازی به شــوخی 
گفت:» مــن با رئال مادرید تماس گرفتم و آنها توصیه های 

خوبی به من داشتند.«
این هشتمین جام قهرمانی آنها بود و این تیم را به جمع 
پنج تیم برتر رساند. حالا تنها منچستریونایتد )۲۰(، لیورپول 
)۱۹(، آرســنال )۱۳( و اورتــون )۹( تعــداد قهرمانی های 

بیشتری از این تیم دارند. 
پروژه شیخ منصور موفقیتی باورنکردنی داشته و آنها از 
سال ۲۰۰۸ تا به حال شش قهرمانی از ۱۴ قهرمانی ممکن 
را به دســت آورده اند که بیشــتر از هر تیمی در بازه زمانی 
مشابه است. گواردیولای احساســاتی پس از این قهرمانی 

گفت:» ما اسطوره هستیم. وقتی شما در پنج فصل، چهار بار 
قهرمان لیگ برتر می شوید یعنی بازیکنان بسیار خوبی در 
اختیار دارید. این می تواند بزرگترین دستاورد دوران حرفه ای 
ما باشد. ما با ۱۰۰ امتیاز قهرمان شدیم )۱۸-۲۰۱۷(، سپس 
در برایتون قهرمان شــدیم )۱۹-۲۰۱۸( اما قهرمانی برابر 
هواداران بهترین است.« گواردیولا تا به حال دو قهرمانی را 
در حالی به دست آورده که تیم یورگن کلوپ شانه به شانه 
آنها آمده است. این تیم در سال ۲۰۱۹ با ۹۸ امتیاز قهرمان 
شد، در حالی که لیورپول ۹۷ امتیاز داشت و امسال نیز با ۹۳ 
امتیاز قهرمان شــد، در حالی که لیورپول ۹۲ امتیاز داشت. 

هردوی این قهرمانی ها در روز آخر به دست آمد. 
او پــس از بازی برابر ویلا گفت:» من هرگز چنین رقیب 
دشــواری نداشــتم و ندیده بودم. آنها هر فصل به ما کمک 

می کنند که بهتر شویم.«
گواردیولا در حال بازنویسی تاریخ لیگ انگلیس است. او 
حالا بیشترین قهرمانی را به عنوان یک خارجی در این لیگ 
دارد و بالاتــر از ژوزه مورینیو و آرســن ونگر قرار گرفته که 
هرکدام سه قهرمانی با چلسی و آرسنال کسب کرده بودند. 
تنها سر الکس فرگوســن با ۱۳ قهرمانی از گواردیولا بالاتر 
اســت.  این مربی اســپانیایی از زمان آغاز دوران مربیگری 
حرفه ای خودش با بارسلونا در سال ۲۰۰۸ تا به حال موفق 
شــده ۱۰ جام قهرمانی از ۱۳ فصل در سه کشور مختلف را 

به دست آورد. 
او پیش از این ســه قهرمانی با بارســا )۲۰۰۹، ۲۰۱۰ و 
۲۰۱۱(، ســه قهرمانی با بایرن )۲۰۱۴، ۲۰۱۵ و ۲۰۱۶( و 
چهار قهرمانی با سیتی به دست آورده بود )۲۰۱۸، ۲۰۱۹، 
۲۰۲۱ و ۲۰۲۲(. گواردیولا در ســال ۲۰۱۲ قهرمانی لالیگا 

را به رئال مادرید با هدایــت مورینیو واگذار کرد، در اولین 
فصل حضورش در لیگ برتر این رقابت را به آنتونیو کونته و 
چلسی واگذار کرد و در سال ۲۰۲۰ هم نتوانست با لیورپول 

که ۹۹ امتیاز کسب کرده بود رقابت کند. 
او گفت:» دستاوردی که ما داشتیم دشوار است. فرگوسن 
ســال ها پیش دو یا سه بار این کار را در یونایتد انجام داد و 
این نشانگر درخشــش دستاوردی است که ما داشته ایم. ما 

همیشه در یادها خواهیم ماند.«
یازده جام قهرمانی او )چهار لیگ برتر، یک جام حذفی، 
چهــار جام اتحادیه و دو ســوپرکاپ( در شــش ســال در 

ورزشگاه اتحاد باعث شده که او به رکورد ۳۲ جام در دوران 
مربیگری اش برسد. 

او در ســیتی، بارسلونا )۱۴ جام( و بایرن )هفت جام( به 
تمامی افتخارات ممکن دست پیدا کرده است: ۱۰ قهرمانی 
لیــگ، پنج جام حذفی، دو لیگ قهرمانان و دو جام جهانی 

باشگاه ها. 
او کلکسیونی درخشــان و کامل دارد که باعث شده در 
رده دوم مربیان با بیشــترین تعداد قهرمانی در کنار میرچا 
لوچسکو قرار بگیرد. تنها فرگوسن با ۴۹ جام بالاتر از او قرار 

گرفته و این آماری دیوانه کننده است.

وزیــر ورزش و جوانان در مورد مهاجرت و 
پناهندگی برخی ورزشکاران، عنوان کرد: چرا 
در قالب اعزام تیم های ورزشی دست به اینکار 
دســت می زنید و سایر ورزشــکاران را بد نام 
می کنید؟ به گزارش فارس، حمید سجادی در 
مجمع فوق العاده کمیته ملی المپیک با اشاره 
به اینکه امیدوار هستیم در عرصه وظایف خود 
در حوزه ورزش در این مقطع زمانی به بهترین 
شکل عمل کنیم، اظهار کرد: برایند حاکی از 
آن اســت که ورزش در دنیا به بلوغ رســیده 
است و باید ما نیز حوزه ورزش عملکرد خوبی 

داشته باشیم.
وی ادامه داد: در ورزش ایران فعالیت های 
خــود را انجام می دهیم و اعزام ها بر اســاس 

برنامه انجام می شــود و با هزاران تماشاگر به 
ورزشگاه می رویم.

وزیــر ورزش و جوانان با اشــاره به اینکه 
دولت تصمیمات ســختی را مدنظر قرار داده 
است، عنوان کرد: ما نیز در حوزه وظایف خود 
در ورزش فعالیت ها را پیــش می بریم و باید 
بدانیم دشمنانی داریم که دندان تیز کرده اند.

ســجادی با اشــاره به اینکه ورزش ایران 
محترم اســت، بیان کرد: یعنــی نمی توانیم 
انتخابــات را به خوبی برگزار کنیم و نشــان 
دهیم به بلوغ رسیده ایم؟ وی ضمن قدردانی از 
عملکرد هیات اجرایی، گفت: از  هیات اجرایی 
تشــکر می کنم اما این امکان وجود داشت که 
تاریخ انتخابات را بر اســاس ضوابط قانونی در 

هیــات اجرایی تصویب و اعــلام می کردند و 
اینکه تعیین زمان برگزاری انتخابات در اختیار 

مجمع کمیته قرار گرفته، ارزشمند است.
وزیر ورزش و جوانان با تاکید بر اینکه باید 
همدلی و وفاق در ورزش بیشــتر شود، گفت: 
مقام معظم رهبری فرمایشاتی در حوزه ورزش 
دارند و بیانیه گام ســوم مسئله ای است که 
باید مدنظر قرار گیرد، همچنین دغدغه هایی 
از سوی رییس جمهور در حوزه ورزش وجود 

دارد.
وی ادامــه داد:  برخی تکالیــف از جمله 
بیمه، معیشت ورزشــکاران، استفاده بهینه از 
اماکن ورزشی، تکمیل ساخت اماکن ورزشی،  
اعزام های ورزشــی وزیــر ورزش و جوانان در 

مورد مهاجرت و پناهندگی برخی ورزشکاران، 
عنوان کرد: چرا ســایر ورزشــکاران را بد نام 
می کنید؟ اگر قرار اســت در کشــور دیگری 
زندگی کنید یا اینکه یکسال به کشور دیگری 

بروید یا اینکه برای تحصیل به کشور دیگری 
مهاجرت کنید چرا در قالب تیم های ورزشــی 
به اینکار دست می زنید و سایر ورزشکاران را 

بد نام می کنید؟

شروع زودهنگام فصل بعد با وجود تکذیب ها

انتقال دو ملی پوش به پرسپولیس تایید شد؟

گواردیولا آقای قهرمانی لیگ؛ 10 جام در 13 سال!

واکنش سجادی به پناهندگی ورزشکاران

 چرا در قالب تیم های ورزشی سایر ورزشکاران را بدنام می کنید؟

فدراســیون فوتبال که امیدوار بود بتوانــد با برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی تیم ملی را برای حضور در جام جهانی 
آماده کند، حالا با چالش بزرگی برای تنها بازی تدارکاتی با 

تیم ملی کانادا مواجه شده است.
به گــزارش  مهر، تیم ملی فوتبال ایران که باید خود را 
بــرای حضور در جام جهانــی ۲۰۲۲ قطر آماده کند هنوز 
در پیچ اول قرار دارد و به درســتی مشخص نیست تا زمان 
رسیدن زمان جام جهانی این تیم دیدار تدارکاتی مناسبی 

برگزار خواهد کرد یا نه.

در حالی که اکثر کشورهای حاضر در قطر با برنامه ریزی 
دقیق و از پیش تعیین شده، دیدارهای تدارکاتی و حریفان 
خود را مشــخص کرده اند، فدراســیون فوتبال ایران با بی 
ثباتــی و خودزنی های داخلی بهترین زمان ها را از دســت 
داد اما در نهایت موفق شــد یک دیدار تدارکاتی با کانادا را 
نهایی کند. براساس توافق های صورت گرفته تیم ملی ایران 
بامــداد روز ۱۶ خرداد در شــهر ونکوور به مصاف تیم ملی 
کانادا خواهد رفت. البته قرار بود در این سفر تیم ملی ایران 
با اکوادور هم دیدار تدارکاتی دیگری را برگزار کند اما بنابر 

دلایلی این بازی نهایی نشد. در شرایطی که تیم ملی خود 
را آماده ســفر به کانادا می کند ابهاماتی در مورد برگزاری 
این بازی به وجود آمده اســت و به نظر می رسد ادامه این 
روند منجر به لغو این دیدار خواهد شد. در این مورد گفته 
می شود برخی نهادها به شرکت واسطه این بازی ایراد وارد 
کرده اند و خواســتار تغییر شرکت واســطه شده اند. از آن 
ســوی برخی نهادهای کانادایی نیز مخالفت خود را برای 

برگزاری این دیدار اعلام کرده اند.
با این حال اظهارات خطیب زاده سخنگوی وزارت امور 
خارجــه بر ابهامات برگزاری دیدار بــا کانادا بیش از پیش 
اضافه کرد و به نظر می رسد اتفاقاتی رخ داده است که این 

وزارتخانه هم نگران لغو این دیدار است.
سعید خطیب زاده در نشســت خبری خود در واکنش 
به پرسشــی پیرامون اظهارات سیاسی برخی از دولتمردان 
کانادایی در خصوص دیــدار تدارکاتی تیم های ملی ایران 
و کانــادا گفــت: هماهنگی این دیدار مســتقلًا از ســوی 
فدراسیون های فوتبال دو کشــور، در چارچوب دیدارهای 
معمــول تدارکاتی فوتبال صــورت گرفته و فدراســیون 
فوتبال کانادا در این خصوص اعلام کرده که مصمم اســت 
با جلوگیری از هرگونه ســوء اســتفاده سیاسی گروه های 
شناخته شده ضد ایران، این رویداد صرفاً ورزشی را میزبانی 

کند. 
ســخنگوی وزارت امور خارجه افزود: متاســفانه به نظر 
می رســد برخلاف ادعاهای نمایشی، ورزشی ترین امور هم 
بازیچه جهت گیری های حزبی و جبهه بندی های سیاسی در 
داخل کانادا شده است. موضع گیریها و اظهار نظرهای منفی 

نخست وزیر کانادا و برخی افراد دیگر، حاکی از تفوق نگاه 
صرف سیاسی و حزبی بر همه وجوه حکمرانی در کانادا بوده 
و به همین دلیل رفتار مقامات این کشور در علن به راحتی 

بازیچه گروه های مخالف و ایران ستیز می شود.
وی تصریــح کــرد: از دولت و فدراســیون کانادا انتظار 
می رود فارغ از جوسازی ها، در اساس منشور حرفه ای ورزش 
و اصول شــناخته شده فیفا، برگزاری این دیدار تدارکاتی و 
دوســتانه را به دور از شــائبه ها و انگیزه های سیاسی و نیز 
شــانتاژهای تبلیغاتی مخالفین تعاملات غیرسیاسی میان 
مردم کشورها، تســهیل کند. فدراسیون فوتبال جمهوری 
اســلامی ایران به ما اطمینان داده است کلیه توافقات لازم 
را با فدراسیون فوتبال کانادا در همین چارچوب انجام داده 
و در صورت نقض توافقات، مسئولیت تمامی عواقب آن بر 

دوش طرف کانادایی خواهد بود.
با این اظهار نظر مشخص می شود که برگزاری دیدار با 
کانادا در بن بســت قرار گرفته و مشخص نیست تیم ملی 
می تواند تنها دیــدار تدارکاتی اش را برگــزار کند یا باید 
منتظر رایزنی های فدراســیون فوتبال با کشــورهای دیگر 
باشد. هر چند که به نظر می رسد با وضعیتی که فدراسیون 
فوتبال دارد، حریف قدرتمنــد و به دردبخوری برای دیدار 

تدارکاتی با تیم ملی مهیا نشود.
همه ایــن گمانه زنی ها در حالی صــورت می گیرد که 
حمیرا اســدی مســئول امور بین الملل فدراسیون فوتبال 
صبح امروز ســه شنبه در گفتگو با خبرنگار مهر تاکید کرد 
که دیدار تیم ملی برابر کانادا در زمان تعیین شــده برگزار 

خواهد شد.

افزایش ابهامات برگزاری تنها بازی تیم ملی فوتبال در کانادا

کارشناس فوتبال و بازیکن ســابق استقلال و تیم ملی 
با اشــاره به خانه نشــینی برخی مدیران کاربلد گفت: یکی 
از دلایلی که اســتقلال توانست قهرمان لیگ شود مدیریت 

بی حاشیه این باشگاه بود.

ســتار همدانی در گفتگو با  مهر بــا بیان این مطلب به 
ارزیابی شــرایط دو تیم استقلال و مس در دیدار سه شنبه 
شب اشاره کرد و گفت: مسی ها انگیزه بالایی دارند تا بتوانند 
رکورد استقلال در نباختن را بشکنند اما آبی ها هم که از این 
مســئله به طور کامل آگاهی دارند نمی خواهند رکوردشان 

شکسته شود و این می تواند بر جذابیت های بازی بیافزاید.
وی در ادامه خاطرنشــان کرد: استقلال توانست قهرمان 
شــود. دلایل این قهرمانی دوری از حواشی، نبود بازیکنان 
آسیب دیده و مدیریت بی حاشیه آجرلو بود. اولین بار است 
که دیدم یک مدیر در طول یک ســال سه بار هم مصاحبه 
نکرده بود و تمام تمرکزش بر روی موفقیت تیم بود. همدلی 
که بین کادر فنی و مدیریت باشــگاه بود جواب داد و باعث 
شد تیم از حاشــیه ها به دور شده و سه هفته زودتر جام را 

بالای سر ببرد. کارشــناس فوتبال در پاسخ به این پرسش 
کــه آیا فوتبال مــا در فصلی که تنها دو هفتــه از آن باقی 
مانده پیشرفت قابل ملاحظه ای داشته است یا خیر ادامه داد: 
فوتبال ما به دلیل نداشتن برنامه دقیق و منظم، عدم ثبات 
مدیریت راضی کننده نبود. وی ادامــه داد: مدیران کاربلد 
خانه نشــین شده اند و کســانی که از فوتبال سررشته ای 
ندارند کار را در دســت گرفته و هــر روز می بینیم فوتبال 
ما نســبت به روز قبل بدتر می شود. مشکلات زیادی وجود 
دارد که نمی توان آنها را کتمــان کرد. آرامش از فوتبال ما 
رفته، تصمیمات درســتی گرفته نمی شود و همین مسئله 
باعث شــده اســت تا فوتبال ما نه پیشرفته کند و نه مردم 
را راضی کند. همدانی که فوتبالش را از تبریز آغاز کرده در 
خصوص رفتارهایی که در دیدار تراکتور و پرســپولیس به 

وجود آمده است گفت: متأسفانه شاهد صحنه هایی بودیم که 
واقعاً دردآور بود. دوستان اشاره داشتند که باید ۳۰ درصد از 
ورزشگاه پر می شد اما این بحث اصلی نیست. این کارشناس 
فوتبال ادامه داد: این مشکلات باید ریشه ای حل شود. باید 
فرهنگ سازی کنیم. تفکر بازیکنانمان را عوض کنیم. یک 
روزی می گفتیم فوتبال بدون تماشــاچی جذاب نیســت و 
حالا که آنها آمده اند تیم ها را محروم از حضور تماشــاچی 
می کنیم. بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران خاطرنشان 
کرد: امیدوارم فدراســیون فوتبال، سازمان لیگ و باشگاه ها 
برنامه ریزی کنند تا فرهنگ سازی شود و دیگر شاهد چنین 
رفتارهای غیرحرفه ای و بعضاً خطرناکی نباشیم. شاید اگر 
یکی از سنگ ها به سر بازیکنان، کادر داوری و یا عوامل کنار 

زمین برخورد می کرد اتفاقات تلخی رخ می داد.

مدیران کاربلد خانه نشین شده اند


